
20190910 Styrelsemöte, sammanfattning

Detta pratade vi bl.a. om:

• SPF som förbund fyller 80 år och är Sveriges äldsta pensionärsförening. Detta 
kommer att firas vid månadsträffen i november.

• Nya stadgar för förbund och distrikt ska antas vid årsmötet 2020. Även avgiften till 
förbundet kommer att höjas, vilket medför att föreningen behöver höja 
medlemsavgiften.

• Info-kök- och trafikgrupp behöver mer folk. Anmäl dig till någon i styrelsen! Vi har 
faktiskt ganska kul ” i bakgrunden”. 

• På månadsträffen i oktober berättar Björn Bergkvist om sitt seglingsäventyr, Janne 
med vänner underhåller och en rapport från KPR blir det. I oktober är det gruppen 
Friskvård och hälsa som ansvarar. Tandhälsa och läkemedel får vi också lära oss 
mer om.  Temat är Rödbetor. 

• Ekonomin i föreningen är god. Sillfesten gick jämnt upp men avslutningen i 
Roddens hus blev en förlust. Entréavgiften 50 kr till våra månadsträffar täcker sällan
våra utgifter. Föreningen har en buffert, men hur ska den användas? Det kommer 
årsmötet 2020 att få besluta om.

• En skrivelse har lämnats in till kommunens politiker och Ulrika Liljeberg angående 
kommunens sparförslag. Skrivelsen finns på hemsidan 
www.spfseniorerna.se/leksand.

• Skrivarcirkeln har startat.
• Vi har fått få svar på enkäten som skickades ut till medlemmarna. Infogruppen 

jobbar vidare med frågan hur vi ska få högre svarsfrekvens.
• En kurs för medlemmarna i HLR (hjärt-lungräddning) kommer att ske. Datum 

meddelas senare. 
• IT-utbildning i hantering av mobiltelefon och dator ges gratis på biblioteket av IT-

guider. Passa på!
• Nästa styrelsemöte sker den 10/10 kl. 9.30. 

http://www.spfseniorerna.se/leksand

